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Plaats Online via Teams Datum 09/03/2021
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Aanwezig
Demiddeleer Bertrand
Devleeschouwer Françoise
Dunon Diederik
Eerlingen Tine
Elpers Steven
Ghysels Lena
Kaspers Hilde
Kuczynski Nicolas
Mombaerts Hilde
Poelaert Kris
Roefs Tie
Van Aken Leen
Van den Eede Linda
Wijnants Marc
Zelderloo Elke
Zelderloo Walter
Gedeputeerde Gunther Coppens
Gedeputeerde Ann Schevenels
Gedeputeerde Bart Nevens
Gedeputeerde Tom Dehaene

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de raadscommissie infrastructuur van 27 oktober 2020 wordt goedgekeurd.

2 Aanpassing reglementen van orde provinciedomeinen Vlaams-Brabant

Agnetha Van Pee licht dit agendapunt toe. 

Tine Eerlingen vindt de toevoegingen niet altijd even helder zoals bijvoorbeeld de toegang waarvoor 
het ticket dient aangekocht te worden. Ik neem dat dit afgescheiden zones zijn? Misschien is het toch 
goed dat reglementen ook steeds worden voorgelegd aan de dienst communicatie. Gebeurt dit nu? Dit 
zou toch alleszins de vlotte leesbaarheid verhogen. Is dat iets wat nu nog kan gebeuren?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat het niet evident is om vlot leesbare reglementen te 
schrijven. Er zijn al heel wat inspanningen gebeurd, maar er is zeker nog ruimte voor verbetering. In 



Huizingen betaal je reeds aan de inkom. Ik zou wel willen vragen om het reglement op deze manier te 
kunnen laten goedkeuren zodat we hier tijdig mee klaar zijn en duidelijkheid over kunnen scheppen. 
Naar vormelijkheid en taalgebruik kunnen we het nadien altijd nog bekijken. 
Tine Eerlingen heeft daar alle begrip voor. Het is een bezorgdheid omdat het voor de bezoekers ook 
duidelijk moet zijn. 
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de reglementen vooral een belangrijke houvast zijn voor 
de medewerkers van de domeinen. Als er zich een probleem voordoet heeft men toch iets achter de 
hand, maar dit is eerder uitzonderlijk. 

Hilde Kaspers heeft een vraagje over de assistentiehonden en hun toegang. Klopt het dat zij geen 
toegang hebben tot het zwembadgedeelte?
Agnetha Van Pee antwoordt dat zij geen toegang meer hebben tot de natte zone.
Hilde Kaspers vraagt of er voor deze mensen toch geen uitzondering kan gemaakt worden?
Philippe Van Diest antwoordt dat de mensen met een assistentiehond meestal nog vergezeld zijn door 
iemand anders als ze komen zwemmen. Het is maar op het allerlaatste stukje dat de hond niet mee 
mag richting zwembad. We hebben er nog geen enkel probleem mee ondervonden omdat er meestal 
nog een tweede persoon bij aanwezig is om de persoon te begeleiden naar het zwembad en te letten 
op de hond. Heel soms doen onze eigen medewerkers dit. De laatste twee jaren heb ik zelf geen 
mensen meer met assistentiehonden gezien. Maar zij kunnen hoe dan ook perfect naar het zwembad 
komen. 
Hilde Kaspers vraagt om dit dan wel heel duidelijk in het reglement te vermelden want zoals het er nu 
staat lijkt het erop dat deze mensen niet welkom zijn in het zwemgedeelte. 
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat het duidelijk is dat onze domeinen voor iedereen 
toegankelijk zijn.

Françoise Devleeschouwer is tevreden met het verbod voor lachgas maar stelt voor om termen te 
hanteren die een bredere lading dekken. Is het niet beter om te spreken over illegale stoffen? En zou 
het ook geen goed idee zijn om de shisha’s expliciet te verbieden?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de opsomming compleet is. De preciese verwoording is 
afgestemd met de politionele diensten en daardoor zijn we zeker dat alles is afgedekt.

Gedeputeerde Ann Schevenels vraagt of het nodig is om met amendementen te werken omwille van 
de opmerkingen rond het toegangsticket en de assitentiehonden. Voor haar is het reglement duidelijk 
terzake. Er wordt overeengekomen dat dit niet nodig is maar dat de aanbevelingen en suggesties mee 
worden genomen naar de toekomst.
De reglementen hangen uit in het domein en er wordt heel veel werk gestoken in het maken van 
pictogrammen om het reglement visueel duidelijk te maken. We zullen wat de assistentiehonden 
betreft hier de nodige aandacht aan schenken.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

3 Aanpassingen tarieven en tariefstructuur provinciedomeinen 2021

Agnetha Van Pee licht dit agendapunt toe.

Bertrand Demiddeleer haalt aan dat op één van de vorige provincieraden werd besloten om geen 
toegang te vragen omwille van corona. Waarom wijken we hier nu van af en gaan we vanaf 1 mei toch 
weer de prijzen verhogen?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat er vorig jaar een prijsverhoging is beslist voor de niet-
Vlaams-Brabanders in Diest (om zo gelijk te schakelen met Huizingen). Initieel was het ook de 
bedoeling om de toegangsprijzen voor de Vlaams-Brabanders met 1 euro op te trekken maar we 
hebben vorig jaar beslist om dat niet te doen omwille van corona. Dit doen we nu ook niet. In Diest 
wordt het volledige domein zelfs gratis, enkel te betalen voor het zwembad. We houden ons dus aan 
de afspraak van vorig jaar. 
Betrand Demiddeleer vraagt of het klopt dat er beslist is geweest om geen inkom te vragen zolang de 
coronaperiode loopt?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat er oorspronkelijk twee domeinen waren zonder inkom 
(Kessel-lo en het Vinne). Diest is er nadien bijgekomen. Voor Huizingen is de toegang altijd betalend 



geweest aan de kassa waarlangs je het domein betreedt. En we hebben vorig jaar beslist om de 
verhoging met 1 euro niet door te voeren.

Hilde Mombaerts wil meer weten over de tijdsblokken. Hoe lang gaan deze tijdsblokken nog blijven 
bestaan? Gaan ze verdwijnen als meer en meer mensen gevaccineerd zijn?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat de zwembaden vorig jaar pas heel laat in kennis zijn 
gesteld of ze mochten openen. Daarbovenop kwam nog de beperking van het aantal zwemmers. In 
Kessel-Lo en Huizingen zijn de zwembaden afgesloten van de rest van het domein en is het 
gemakkelijk geweest om te werken met tijdsblokken. We hebben ook beslist, en de werken starten 
weldra, om het zwembad in Diest af te scheiden van de rest van het domein. 
Voorlopig blijven we het systeem van de tijdsblokken hanteren. Op 1 mei gaan de zwembaden open 
en we weten nu niet wat de concrete regels en beperkingen dan zullen inhouden. Maar ondertussen 
moeten we wel zien dat onze tarieven en reglementen klaar zijn.  Het kan dus zijn dat we in mei zullen 
moeten schakelen maar momenteel hebben we hier geen zicht op.

Hilde Mombaerts vraagt of er tickets kunnen geruild worden als de coronamaatregelen strenger 
worden of in het geval van noodweer.
Lieven Elst antwoordt dat er werd afgesproken met de domeinbeheerders om te starten met het 
blokzwemmen zoals we vorig seizoen geëindigd zijn. Niemand kan vooruit kijken naar de nieuwe 
maatregelen. We hebben wel nu al voorzien dat we in aantallen naar omhoog kunnen schakelen. We 
kunnen dit niet in het oneindige doen. Wat de tickets betreft alligneren wij ons naar wat er gangbaar is 
in de rest van de recreatiesector in Vlaanderen. Een pretpark betaalt ook geen gereserveerde tickets 
terug. Het herboeken van tickets zorgt ook voor een enorme administratieve overlast. Het 
uitgangspunt is dat er geen tickets worden omgeboekt naar een latere datum.

Hilde Mombaerts haalt aan dat er in sommige recreatiecentra gewerkt wordt met ‘slechtweer tickets’. 
Dit betekent dat de bezoeker bij noodweer een dergelijk ticket ontvangt om zo op een later tijdstip te 
kunnen terugkeren.  Uiteraard met een nieuwe bevestiging en reservatie.
Lieven Elst begrijpt de bezorgdheid. Alles valt of staat met de beperkingen van vandaag die weinig 
dergelijke flexibiliteit toelaten. Ik denk dat het dit jaar onmogelijk is om daar op in te gaan
Gedeputeerde Ann Schevenels vult aan dat we vorig jaar gemerkt hebben dat de reserveringen van 
tickets heel weersafhankelijk gebeurt. Het was vorig jaar niet evident voor de domeinmedewerkers om 
in deze moeilijke omstandigheden te werken. We hebben nu alleszins alle moeite gedaan om het 
systeem zo gebruiksvriendelijk mogelijk te maken. 
Philippe Van Diest vult aan dat het ook heel moeilijk is om noodweer te definiëren. Iedereen vult dit 
anders in. Enkel onweer beschouwen wij als noodweer. Een regenbui beschouwen wij niet als 
noodweer want dan zouden er veel te veel vragen zijn om tickets om te boeken naar een later 
moment.

Koen Moeyersons heeft nog een vraag in verband met het systeem van zwemluiers en zwembandjes. 
Bestond dat enkel in Huizingen en bestaat dit nog? In de sportoase in Londerzeel werkt men met 
automaten en het is een mooi aanbod als mensen dit vergeten. Is hier ooit al aan gedacht?
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat er vroeger in Diest een dergelijk aanbod bestond. Maar 
we doen dit niet meer omdat we in de praktijk merkten dat hier weinig gebruik van werd gemaakt. Het 
idee van de automaten nemen we mee en bekijken we eventueel maar we willen ons toch vooral 
bezig houden met de core business van een provinciedomein.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

4 Onderhoud ploeterbad en technische installaties provinciedomein Kessel-Lo

Dirk Vanhelmont licht dit agendapunt toe.

Tie Roefs wil weten wanneer er stappen gaan gezet worden richting chloorarme ontsmetting van het 
zwemwater. Er zijn ondertussen al heel wat alternatieven. Zo is het in Wallonië en Nederland wettelijk 
toegestaan om zonder chloor te ontsmetten. Kunnen we nu niet al bekijken hoe we op langere termijn 
deze omschakeling kunnen realiseren?



Dirk Vanhelmont antwoordt dat dit in het verleden al grondig werd onderzocht en besproken. Er zijn in 
België al vaak testen gedaan. Spijtig genoeg ook vaak met een niet zo positieve afloop. In Vlaanderen 
is er momenteel nog geen alternatief mogelijk. Het gaat ook niet zomaar om een omschakeling. Het 
houdt ook een investering in het zwembad en bijhorende installaties in. Daarom hebben wij ervoor 
geopteerd om dit niet doen. Het is wel zo dat wij in onze zwembaden zo weinig mogelijk chloor 
gebruiken en hier zo efficiënt mogelijk mee omspringen. Zo zijn de doseerinstallaties steeds uitgerust 
met de nieuwste technieken.
Tie Roefs stelt dat er in Wallonië en Nederland al heel succesvolle combinatieprojecten bestaan. Kan 
dit niet meegegeven worden aan de aannemer om te bekijken wat er op termijn mogelijk is om 
maximaal de chloorontsmetting te vervangen door andere technieken? Ik besef ook dat voor een oude 
installatie deze investeringskost niet meer zinvol is. 
Dirk Vanhelmont antwoordt dat er mogelijkheden zijn om dit verder te onderzoeken maar minder in het 
kader van dit onderhoudscontract omdat het hier een regulier onderhoud betreft. Dit kan beter verder 
opgenomen worden in het kader van een nieuw investeringsproject in de toekomst.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

5 Provinciedomeinen en recreatie: toelichting werking 2020

Agnetha Van Pee licht dit agendapunt toe. 

Koen Moeyersons wil weten of de coronamaatregelen gevolgen hebben gehad voor het personeel. Is 
er sprake geweest van technische werkloosheid? 
Gedeputeerde Ann Schevenels antwoordt dat het personeel heel wat andere taken (bijvoorbeeld 
bootjes die extra ontsmet dienden te worden) heeft moeten volbrengen ten gevolge van corona. Er is 
niemand technisch werkloos gevallen, ook niet bij de seizoensarbeiders en de redders. 

6 Provinciale uitleendienst: toelichting werking 2020

Tim Jonckers licht dit agendapunt toe.

7 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering Dinsdag 20 april 2021 om 13u
Einduur van de vergadering 17:00 uur

De secretaris, De voorzitter,

Peter Biondi Koen Moeyersons


